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Abstract (en)
A dredger has a floating body (1) supporting a cross beam (3) provided with a travelling arm (4) for a travelling crab (5). The travelling crab (5)
carries a lifting mechanism (6) for a grab (8), which can be raised and lowered via a rope (9). The weight of the grab is counter-balanced by a
counter-balance weight (12), which is coupled via a rope (10) to the grab (8) so as to move in a counter direction to the grab when the grab is
raised and lowered. The use of a counter-balance reduces the effective dead weight of the grab, improving the efficiency of the lifting mechanism.
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Abstract (de)
Dargestellt ist ein Schwimmbagger, der einen Schwimmkörper 1 aufweist. Auf diesem Schwimmkörper 1 befindet sich auf einem Gerüst ein
Querträger 3, der mit einem Fahrtarm 4 für eine Laufkatze 5 versehen ist. Auf der Laufkatze 5 ist ein Hubwerk 6 für einen Greifer 8 angeordnet, der
über ein Seil 9 gehoben und gesenkt werden kann. An der einen Seite des Querträgers 3 ist ein Gegengewicht aufgehängt, das über ein Seil 10 mit
dem Greifer 8 in einer gegenläufigen Hub- und Senkbewegung verbunden ist.
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